
Generalforsamling RCD Marts 2023  

Dagsorden: 

 1. Valg af dirigent.  

Fillip Kjeldsen  

og referent  

Inge Henneberg 

  

2. Formandens beretning.  

Der er ikke så meget at berette om 

 

 3. Klasserepræsentanternes beretninger  

0-1600: en god sæson med god tilslutning og der var 21 biler til start i 2022. Der er problemer med 

at finde en klassekontrollant, håbet er at der bliver fundet en. 

Super 1600: Alt for få deltagere i klassen, håber at der bliver flere i år, hvis man må bruge turbo-

biler. 

Super 2000: Der har ikke været så mange kørere i klassen, der kommer flere nye til i 2023 

Supernational: Forrygende år, glade for at svenskerne deltager, der har været 8-9 deltagere i 2022, 

så der er ikke kørt semifinaler. Håber at nu, at hvor løbsafviklingen er blevet ændret til 2023 

sæsonen, at der kommer flere kører, så der kan køres semifinaler. 

 

 4. Kassereren fremlægger regnskabet.  

Kassererens beretning blev godkendt. 

 

 5. Forslag fra bestyrelsen. Forslag fra Karina Korsholt Jensen (Kasserer) Forslaget blev vedtaget 

Begrundelse for forslaget: 

Syntes der skal være en post i bestyrelsen som hedder kasserer evt. vælges hvert andet år. 

Som det er nu hører den under klasserepræsentant i klasse 3. Men det står ingen steder! 

Kassereren står med ind og udbetalinger samt registrering af startnumre samt bestilling /udlevering 

af disse. Indkaldelse af vandrepokaler/ få skrevet på pokaler. 

Jeg syntes ikke det skal høre under en klasserepræsentant da denne post måske kan afholde 

nogen fra at stille op som klasserepræsentant. 

Nuværende tekst: 

5. Foreningen ledes af en bestyrelse bestående af klasserepræsentanterne fra de respektive 

klasser, og en repræsentant fra de løbs arrangerende klubber som er medlem af RCD. Bestyrelsen 

konstituerer sig selv. Bestyrelsen kan til enhver tid nedsætte udvalg, som skønnes nødvendig, for 

at udføre specifikke opgaver. Udvalgene har ingen selvstændig kompetence. 

Klasserepræsentanterne vælges hvert år ved finaleløbet og refererer direkte til bestyrelsen. 



Forslag til ny tekst: 

5. Foreningen ledes af en bestyrelse bestående af klasserepræsentanterne fra de respektive 

klasser, og en repræsentant fra de løbs arrangerende klubber, som er medlem af RCD. 

Bestyrelsen konstituerer sig selv. Hvis der ikke blandt de valgte klasserepræsentanter findes en 

der vil påtage sig, kasserer opgaven, vælges kassereren ved generalforsamlingen. Kassereren 

vælges i ulige år og for en periode af 2 år. Bestyrelsen kan til enhver tid nedsætte udvalg, som 

skønnes nødvendig, for at udføre specifikke opgaver. Udvalgene har ingen selvstændig 

kompetence. Klasserepræsentanterne vælges hvert år ved finaleløbet og refererer direkte til 

bestyrelsen. 

Hvis ovenstående forslag vedtages medfører det også at dagsordenens §7 skal 

tilrettes: 

Nuværende tekst: 

Mødet afholdes efter følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Formandens beretning. 

3. Klasserepræsentanternes beretninger 

4. Kassereren fremlægger regnskabet. 

5. Forslag fra bestyrelsen. 

6. Forslag fra medlemmerne. 

7. Fastsættelse af kontingent. 

8. Valg af bilagskontrollant og suppleant. 

9. Eventuelt 

Forslag til ny tekst: 

Mødet afholdes efter følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Formandens beretning. 

3. Klasserepræsentanternes beretninger 

4. Kassereren fremlægger regnskabet. 

5. Forslag fra bestyrelsen. 

6. Forslag fra medlemmerne. 

7. Fastsættelse af kontingent. 

8. a. Valg af kasserer 

  b. Valg af bilagskontrollant og suppleant. 

9. Eventuelt 

 



Forslaget blev vedtaget. 

 

 6. Forslag fra medlemmerne.   

Der var ingen forslag indkommet. 

 

 7. Fastsættelse af kontingent.  

Fortsætter uændret 

 

 8. Valg af kasserer: Karina Jensen blev valgt 

Valg af  bilagskontrollant og suppleanter: 

Inge Henneberg blev valgt og Lars Nielsen blev suppleant. 

 

 9. Eventuelt.  

Der blev snakket om mangt og meget. 

 


